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Raadsplein besluitvormend 
 
Vergadering d.d. 26 november 2018 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.30 
Eindtijd 21.00 
Voorzitter H.J. Meijer 
Griffier/secretaris A.B.M. ten Have 
 
Afwezige leden Dhr. J Brink 

 
  
 

1. Mededelingen  
Bericht van verhindering van de heer Brink.  

2. Vaststelling agenda  
Met de voorgestelde agenda wordt ingestemd.  

3. Bekrachtiging geheimhouding  
Er zijn geen stukken ter bekrachtiging geheimhouding.  

4. Mondelinge vragen te stellen door raadsleden  
-Vragen van de ChristenUnie en Swollwacht over de vervroegde opening coffeeshop 
Vechtstraat. 
Burgemeester Meijer merkt allereerst op dat hij de vragen niet namens het college zal 
beantwoorden, aangezien de burgemeester als bestuursorgaan bevoegd is. 
De burgemeester heeft geen middelen in handen om de aangekondigde opening tegen te 
gaan. De vergunning is verleend op 12 september 2018 en de daarop ingediende 
bezwaarschriften hebben geen opschortende werking. Overigens verwacht de 
burgemeester geen opening half december omdat de exploitant nog bezig is met een 
verbouwing, er nog personeel wordt geworven en het personeel nog getraind moet 
worden. Hij verwacht dat de opening waarschijnlijk pas half januari zal zijn. 
Mochten er al financiële risico’s zijn, als de bezwaren alsnog zouden worden gehonoreerd, 
dan liggen die bij de exploitant. De exploitant is zich overigens terdege bewust van het 
benodigde draagvlak in de buurt, maar hij moet zelf de afweging maken tussen het 
draagvlak en het tijdstip van opening i.v.m. de benodigde inkomsten in relatie tot de reeds 
gemaakte kosten. 
Over het aantal benodigde bewoners in de begeleidingscommissie is op voorhand geen 
uitspraak te doen. Het genoemde aantal van 7 kan, maar er is ook ervaring met meer 
bewoners in een begeleidingscommissie. Dit is een onderwerp dat in de eerste 
vergadering van de commissie besproken kan worden. Die eerste bijeenkomst zal 
normaliter plaatsvinden voordat de coffeeshop open gaat. Overigens loopt het nog geen 
storm met de aanmeldingen. 
-Vragen van de VVD over Outcome criteria in de jeugdzorg. 
Wethouder Van Willigen antwoordt dat in de contracten vanaf 2018 tot eind 2019 aandacht 
wordt besteed aan de afgesproken outcome criteria. Via de contractmanagers RSJ wordt 
informatie hierover opgevraagd bij de diverse aanbieders. Er wordt gewerkt aan een eigen 
monitoringssysteem. Voor het criterium uitval is dit er al en daarvoor is er stoplichtsysteem 
per gemeente. 
Er vindt verdere doorontwikkeling plaats op de monitoring van de genoemde drie outcome 
criteria en dat wordt opgenomen in de nieuwe contracten per 1 januari 2020.  
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Vanaf medio 2019 zijn de outcome criteria al per gemeente inzichtelijk, maar vanaf 2020 
moet dit ook per aanbieder het geval zijn. 
In paragraaf 2.3.2 van de begroting is dit terug te vinden, maar zoals gezegd moet e.e.a. 
steeds verder worden ingevuld. 
Het op te stellen hervormingsplan sociaal domein moet de paraplu worden, waaronder op 
resultaat gestuurd moet kunnen gaan worden. Bij dat plan zal meer informatie worden 
verschaft. 
-Vragen van GroenLinks over IND onderzoekt mogelijke onterechte uitzetting van ‘nieuwe 
Zwollenaren’. 
Wethouder Sloots antwoordt dat hij, net als waarschijnlijk de fractie van GroenLinks, zich 
baseert op berichtgeving uit de Stentor. Het gaat om een aangekondigd onderzoek door 
de IND. De IND valt onder het Ministerie van V en J en daar ligt vooralsnog de 
verantwoordelijkheid. Het is nog niet duidelijk of het in dit onderzoek ook gaat om ‘nieuwe 
Zwollenaren’. De wethouder stelt voor dat hij contact opneemt met de IND en zal vragen, 
zodra het onderzoek is afgerond, aan te geven of er ook ‘nieuwe Zwollenaren’ bij 
betrokken zijn. Daarover zal hij dan terugrapporteren aan de raad. 

5. Ingekomen stukken  
-Agenderingsverzoek van de fracties van ChristenUnie, VVD, GroenLinks en Swollwacht 
om de informatienota over Cultuurprofiel stedelijke regio Zwolle te agenderen voor een 
debatronde. 
De raad stemt in met dit agenderingsverzoek. 
-Agenderingsverzoek van de fracties van GroenLinks, VVD, Swollwacht en ChristenUnie 
en agenderingsverzoek van de fracties van SP en CDA om de informatienota over de 
stand van zaken samenvoegen Wezo-WRA te agenderen voor een informatieronde. 
De raad stemt ook met dit agenderingsverzoek in. 
-Voor het overige wordt de lijst ingekomen stukken, inclusief de voorgestelde wijze van 
afdoening, vastgesteld. 

6. Visie en randvoorwaarden Weezenlanden-Noord  
-N.a.v. de reactie van de portefeuillehouder op de ingediende moties en amendementen 
worden amendement 6-1 en de moties 6-2, 6-3 en 6-5 ingetrokken. 
-Motie 6-4 van PvdA en SP: Betaalbaarheid parkeren sociale huurders De fracties van de 
SP en de PvdA stemmen voor de motie, de overige fracties stemmen tegen. De motie is 
verworpen. 
-(gewijzigde) Motie 6-6 van D66: Vastleggen en vergroten natuurwaarden Weezenlanden 
Noord Met algemene stemmen aangenomen. 
-Motie 6-7 van de PvdA: Aandacht voor achterblijvers De fracties van de PvdA, SP en D66 
stemmen voor de motie, de overige fracties stemmen tegen. De motie is verworpen. 
-Motie 6-8 van de PvdA en SP: Huizen Weezenlanden Noord zijn om in te wonen. 
Voor de motie stemmen de fracties van de PvdA, SP en CDA, de overige fracties stemmen 
tegen. De motie is verworpen. 
-Motie 6-9 van de SP: Meer woningen, dan ook meer sociale huur De fracties van de SP 
en de PvdA stemmen voor de motie, de overige fracties stemmen tegen. De motie is 
verworpen. 
-Motie 6-10 van de SP: Ruimte voor middeninkomens en woningbouwcorporaties. 
Voor de motie stemmen de fracties van de PvdA en de SP, de overige fracties stemmen 
tegen. De motie is verworpen.  
Het voorstel is vervolgens met algemene stemmen aangenomen. 

7. Ruimte voor de Rivier Schelle; investering in realisatie voetveer  
Met algemene stemmen aangenomen.  

8. Vormvrije m.e.r.-beoordelingsbesluit Voorsterpoort, Grote Voort (sporthal)  
Met algemene stemmen aangenomen.  
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9. Instellen Vertrouwenscommissie en vaststellen verordening benoeming nieuwe 
burgemeester  
Met algemene stemmen aangenomen.  

10. Instelling en benoeming leden auditcommissie  
Met algemene stemmen aangenomen.  

11. Risicoprofiel & Strategische Beleidsagenda 2019-2023  
Met algemene stemmen aangenomen.  

12. Tweede bestuursrapportage 2018  
Met algemene stemmen aangenomen.  

13. Advies pbo lokale omroep  
Ingesproken wordt door de heer Weierink, voorzitter van RTV Zwolle FM. 
Zijn inspraaktekst is aan de agenda toegevoegd. 
-Amendement 13-1 van de SP: verzoeken intrekken licentie. 
De fractie van de SP stemt voor het amendement, de overige fracties stemmen tegen. 
Het amendement is verworpen. 
-De fractie van het CDA stemt vervolgens tegen het voorstel, de overige fracties stemmen 
voor. Het voorstel is aangenomen. 

14. Moties Vreemd aan de orde van de dag  
-Motie 14-1 van de SP, GroenLinks en PvdA: Een goede CAO voor medewerkers sociale 
werkvoorziening. 
De fracties van de VVD, ChristenUnie en CDA stemmen tegen de motie, de overige 
fracties stemmen voor. De motie is aangenomen. 
-Motie 14-2 van de PvdA: Hoogbouwen? Eerst onderbouwen!  
Met algemene stemmen aangenomen. 
-Motie 14-3 van PvdA, D66 en GroenLinks: In gesprek gaan over intocht Sinterklaas. 
Met algemene stemmen aangenomen.  

15. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur.  
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